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Predsjednik Hrvatskog sabora Gordan Jandroković u utorak je stigao u Varaždin kako bi 

pružio snažnu podršku HDZ-ovom kandidatu za župana Varaždinske županije Anđelku 

Stričaku koji je u borbi za novi mandat na čelu Županije ušao u drugi krug lokalnih izbora.

Osvrnuo se na tijek kampanje i istaknuo kako ga je razina negativnosti usmjerena prema 

Stričaku neugodno iznenadila te je podsjetio na rezultate prvog kruga izbora u kojem je 

Stričak ostvario značajnu prednost, unatoč tome što su ga politički protivnici s ljevice u 

početku podcjenjivali. 

- Pratim kampanju i moram reći da sam iznenađen koliko je negativna i prljava prema 

našem kandidatu, prema Anđelku. Iako je na izborima 2021. godine bio autsajder i nekako 

su ga politički protivnici podcjenjivali, pobijedio je i vrlo uspješno četiri godine obnašao 

dužnost župana, realizirao mnoge projekte, velika financijska sredstva prošla su kroz 

županiju i od toga su svakako imali velike koristi i građani Varaždinske županije - rekao je.



U nastavku, Jandroković je istaknuo da su politički protivnici HDZ-a i Stričaka i u ovoj 

predizbornoj kampanji krenuli s podcjenjivačkom kampanjom, misleći da će ga pobijediti.

- Pokazalo se, međutim, da Anđelko ima veliku potporu građana koji ovdje žive i dobio je 

preko 38 posto glasova. Tada su svi oni koji su ga podcjenjivali u tom prvom krugu shvatili 

da je Anđelko ozbiljan kandidat, da ima podršku građana. Ono što mi nije čudno jest da su 

se svi ujedinili protiv njega, ali ono što zaista jest čudno i neprimjereno je da vode ovako 

prljavu „ad hominem” kampanju protiv našeg kandidata. Gledajući druge dijelove Hrvatske,

čini mi se da se ovdje vodi jedna od najnegativnijih kampanja prema kandidatu koji to nije 

zaslužio, koji je svojim radom, svojim ponašanjem pa i sloganom „Srcem za Varaždinsku 

županiju” stekao velike simpatije kod ljudi. Također, čini mi se da je takva prljava kampanja

koja se vodi, rezultat nervoze i panike koja je uhvatila kandidate na lijevoj strani političkog 

spektra - istaknuo je Jandroković.

Dodao je kako takva vrsta osobnih napada nije primjerena demokratskom društvu te 

pozvao na smirivanje tenzija i fokusiranje na stvarne probleme građana. Istaknuo je 

Stričakov dosadašnji rad i izrazio optimizam uoči drugog kruga izbora.

- Pokazuje se da Anđelko ima ozbiljnu političku snagu, da je vrlo dobar, kvalitetan kandidat

kojeg ljudi podržavaju i siguran sam da će se to u drugom krugu izbora i pokazati i da će 

ostvariti pobjedu. Bit će sigurno jako tijesno, zato pozivam birače Hrvatske demokratske 

zajednice, Hrvatske narodne stranke, Hrvatske socijalno-liberalne stranke i umirovljenike, 

ali i sve one koji smatraju da je Anđelko dobro radio svoj posao, da mu ponovo poklone 

povjerenje. On je čovjek koji će sasvim sigurno osigurati nastavak dijaloga s Vladom, koji 

neće ići u konflikte kao što se događa u nekim sredinama. Optimističan sam, ali pozivam 

sve da u ovih nekoliko zadnjih dana ipak spuste tenzije i da se vrate onome što je ključ 

ovih izbora, a to je kako učiniti život građanima u Varaždinskoj županiji boljim – zaključio je

Jandroković.

Iako uvjeren da će mu građani ponovo ukazati svoje povjerenje, Stričak je također 

istaknuo da je nezadovoljan onime što se događa uoči drugog kruga izbora.

- Kampanja koja se odrađuje unazad nekoliko dana od strane SDP-a i njihovog kandidata 

Brune Istera je zapravo kampanja ili rukopis Radimira  Čačića. Građani su još prije četiri 

godine rekli što misle o gospodinu Čačiću, rekli su to i prije desetak dana, kao i prije 



godinu dana na parlamentarnim izborima. Upravo zbog toga ja nastavljam pozitivno! 

Zalagat ću se i dalje za one vrijednosti za koje smatram da su prijeko potrebne, a to su 

dijalog i suradnja. Također, i dalje ćemo razgovarati o onome što je bitno, a to su 

obrazovanje, zdravstvo, gospodarstvo, infrastruktura, zaštita okoliša, kao i udruge 

građana. Isto tako, bitna je sigurnost svih koji se zateknu na području Varaždinske 

županije. To su teme o kojima se treba govoriti, a ne voditi ovako izrazito negativnu 

kampanju kojoj svjedočimo od strane Istera, SDP-a i Čačića – kazao je Stričak.

Svojim kolegama te umirovljenicima, liberalima i HNS-u zahvalio je na podršci, ali i 

pruženoj pomoći jer su uspjeli u nekoliko tjedana pripremiti kvalitetan program. 

- U tom smo programu obuhvatili doslovno svako mjesto Varaždinske županije, svaku 

dobnu skupinu i nema tog djelića na području naše županije koji nije obuhvaćen našim 

programom. Nema tog građanina, od najmlađeg do najstarijeg, koji ne može nešto pronaći

u našem programu i očito to neke boli – kazao je Stričak te poručio:

- Pozivam sve da u ovih nekoliko dana odradimo kampanju pozitivno, da ispromoviramo 

ono što je bitno. Građane pozivam da izađu u nedjelju na izbore i da podrže mene i 

kandidatkinju za moju zamjenicu Silviju Zagorec na broju 1. Nastavimo dalje zajedno 

Srcem za Varaždinsku županiju!

Predsjednik HNS-a, Krunoslav Lukačić kazao je kako je nakon prvog kruga izbora 

razgovarao i s Brunom Isterom i s Anđelkom Stričakom.

- Aktualni i budući župan Stričak prihvatio je sve naše programe i ideje koje smo zastupali 

u našoj kampanji. Očekujem da će se oni izrealizirati i to u narednom mandatu. Stričak 

ujedno podržava naše kandidate u drugom krugu u Lepoglavi i Vinici i vjerujem da ćemo 

zajedno uspjeti voditi županiju, da će biti uspješna i na ponos svih stanovnika. Ovo je 

županija svih građana, ne župana ili kandidata za župana, već svih građanki i građana 

Varaždinske županije koji zaslužuju dobar i predan rad i rezultate - poručio je Lukačić.












